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Referat af møde med Fodterapeuterne om flytning den 9. feb. 2024 
 
Tilstede 
Line og Susanne fra Fodterapeuterne. 
Maja og Flemming fra Ishøj Kommune. 
 
Fraværende 
Tina fra Fodterapeuterne. 
 
Baggrund 
Fodterapeuterne har ansøgt om at flytte i nye lokaler stueplan i Brohuset. Ansøgningen blev 
behandlet som et lukket punkt på Teknik- og Bygningsudvalget den 16. januar 2024.  
 
Udvalget besluttede, at administrationen skulle gå videre med forslaget om at flytning til 
lokaler på rådhuset. Alternativt skulle administrationen arbejde videre med forslaget om 
brug af lokaler ved Vejlebrovej 55. 
 
Drøftelse af forslag  
Line og Susanne er ikke interesserede i at flytte ind på rådhuset.  
Forslaget om Vejlebrovej 55 er en del dyrere i renoveringsudgifter og det vil først tilgængeligt 
fra slutningen af 2025 efter byggeriet i Brohuset er færdigt.  
Line og Susanne er ikke interesserede i de store udgifter, der er forbundet med at flytte til 
lokaler ved Vejlebrovej 55.   
 
Fremtidige aftaler 
Administrationen undersøger mulighederne for at indrette et tredje behandlerrum i 
forbindelse klinikken. Line og Susanne har en kontakt til at lave hul til filtersug. De ønsker 
gerne en vaskemaskine i stedet for en opvaskemaskine, hvis det er muligt.  
Det aftales at Maja kommer forbi med flere kopier af nyhedsbrev og byggepladskort  
 
Orientering om byggeriet i Brohuset 
Maja fortæller, at indgang 45 kun vil være lukket i perioder i løbet af 3. og 4. kvartal af 2024 
og ikke under hele byggeriet. Line og Susanne er glade for denne nyhed.  
 


